

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន

ថ្ងៃទី 22 ខែមករា ឆ្នាំ 2021

ទំនាក់ទំនង ៖ មជ្ឈមណ្ឌលព័ត៌មានរួម នៃសាលាក្រុងភ្នំពេញ, 562.570.NEWS, jic@longbeach.gov

សម្រាប់ការផ្សព្វផ្សាយ ភ្លាមៗ

សាលាក្រុងឡងប៊ិច នឹងចាប់ផ្តើមវិស័យអប់រំនៅសប្តាហ៍ក្រោយ ហើយបន្តគ្រប់គ្រងការចាក់ថ្នាំបង្ការនៅពេលដែលការចែកចាយមាន

ការផ្គត់ផ្គង់កម្រិតវ៉ាក់សាំងមានកំណត់; ពលរដ្ឋទាំងអស់ត្រូវបានជម្រុញឱ្យចុះឈ្មោះតាមរយៈ VaxLB ដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានថ្មីៗ

ទីក្រុងឡងប៊ិច, រដ្ឋ CA - សាលាក្រុងឡងប៊ិច នៅតែបន្តផ្តល់ជូនការចាក់វ៉ាក់សាំងការពារ COVID-19 នៅពេលមានការផ្គត់ផ្គង់ ហើយឥឡូវនេះ លើកទឹកចិត្តដល់ពលរដ្ឋទាំងអស់ឱ្យចុះឈ្មោះសម្រាប់ទទួលបានការជូនដំណឹង VaxLB ដើម្បីទទួលបានសិទ្ធិ និងព័ត៌មានណាត់ជួបនាពេលអនាគត។ វិបសាយ VaxLB ដែលបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព និងជូនដំណឹងដល់ក្រុមដែលមានសិទ្ធិទទួលវ៉ាក់សាំង ដូចជាបុគ្គលិកថែទាំសុខភាព និងមនុស្សចាស់ និងផ្តល់ការជូនដំណឹងដល់ក្រុមផ្សេងទៀតនៅពេលពួកគេមានសិទ្ធិទទួលបានការចាក់វ៉ាក់សាំង។

អភិបាលក្រុងឡងប៊ិច លោក Robert Garcia មានប្រសាសន៍ថា «កម្មវិធីចាក់វ៉ាក់សាំងរបស់យើងកំពុងដំណើរការយ៉ាងរលូន និងមានប្រសិទ្ធភាព ហើយយើងមានមោទនភាពដែលបាននាំមុខគេ។» «យើងបន្តផ្តល់អាទិភាពដល់ប្រជាជនអាយុ 65 ឆ្នាំឡើងទៅ ហើយយើងមានចិត្តរីករាយក្នុងការចាប់ផ្តើមចាក់វ៉ាក់សាំងអ្នកអប់រំ និងបុគ្គលិកផ្នែកផ្តល់អាហារ ដែលបានខិតខំធ្វើការរបស់យើង។»

មានចំណាប់អារម្មណ៍ដែលមិនធ្លាប់មានពីមុនមកនៅក្នុងការចាក់វ៉ាក់សាំងចាប់តាំងពីទីក្រុងបានប្រកាស ផែនការរបស់ខ្លួនសម្រាប់ការចែកចាយវ៉ាក់សាំងការពារ COVID-19 ប្រកបដោយសមធម៌។ រហូតមកដល់ពេលនេះ វ៉ាក់សាំងចំនួន 29,505 ត្រូវបានផ្តល់ជូនដោយឥតគិតថ្លៃនៅតាមកន្លែងនានាដែលដំណើរការដោយសាលាក្រុង និងអ្នកផ្តល់សេវាវេជ្ជសាស្ត្រនៅទូទាំងទីក្រុង។ បុគ្គលិកសាលាក្រុងបានឆ្លើយតបទៅនឹងការសាកសួរជាង 2 ម៉ឺននាក់ដែលបានទទួលតាមរយៈអ៊ីម៉ែល និងការអំពាវនាវតាមខ្សែបណ្តាញព័ត៌មានចាក់វ៉ាក់សាំង។

កន្លែងណាត់ជួប គឺផ្អែកលើការបែងចែកកម្រិតវ៉ាក់សាំងដែលសាលាក្រុងទទួលបាននៅសប្តាហ៍បន្ទាប់។ ការបែងចែកខុសគ្នាក្នុងមួយសប្តាហ៍ហើយមានចាប់ពី 100 ទៅ 11,600 ដូស។ ដោយសារតែការផ្គត់ផ្គង់នៅទូទាំងរដ្ឋមានកម្រិតយ៉ាងខ្លាំង, ការណាត់ជួបដើម្បីចាក់វ៉ាក់សាំងនៅឯក្តីនិកចាក់វ៉ាក់សាំងដ៏ធំនៅមជ្ឈមណ្ឌលកម្សាន្ត និងសន្និបាតឡងប៊ិច (មជ្ឈមណ្ឌលសន្និបាត) មានរយៈពេលពេញមួយសប្តាហ៍។ ការណាត់ជួបសម្រាប់មនុស្សចាស់ជរានៅនាយកដ្ឋានសុខាភិបាល និងសេវាមនុស្ស (នាយកដ្ឋានសុខាភិបាល) ក៏ពេញហើយនៅសប្តាហ៍ក្រោយ។

សាលាក្រុងបានទទួលថ្នាំចំនួន 2,100 សម្រាប់សប្តាហ៍ទី 25 ខែមករា សម្រាប់ការចាក់វ៉ាក់សាំង នៅមជ្ឈមណ្ឌលសុខាភិបាលហើយនឹងធ្វើការកែសម្រួលការណាត់នៅនឹងកន្លែង តាមការគួរ។ មន្ត្រី នាយកដ្ឋានសុខាភិបាលនឹងធ្វើការជាមួយមណ្ឌលសិក្សារូបវន្តប្រចាំថ្ងៃ, មហាវិទ្យាល័យសហគមន៍ ឡងប៊ិច, និងអ្នកដទៃទៀតក្នុងវិស័យអប់រំ ក៏ដូចជាបុគ្គលិកផ្នែកចែកអាហារមួយចំនួនដើម្បី ចាប់ផ្តើមផ្តល់វ៉ាក់សាំងនៅក្នុងក្រុមទាំងនេះ។ ការណាត់ជួបបន្ថែមនឹងត្រូវធ្វើឡើងពេលទទួល បានវ៉ាក់សាំងថ្មីបន្ថែម។ ពលរដ្ឋទីក្រុងឡងប៊ិច ដែលជាក្រុមគ្រូបង្រៀនគួរតែពិគ្រោះជាមួយនិយោជិ ករបស់ពួកគេជាមុនអំពីព័ត៌មានលម្អិតអំពីវ៉ាក់សាំង ប៉ុន្តែត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យចុះឈ្មោះ តាមរយៈ VaxLB ដើម្បីទទួលបានការជូនដំណឹងនៅពេលពួកគេមានសិទ្ធិទទួលបានការចាក់វ៉ាក់សាំង។

បច្ចុប្បន្ននេះ សាលាក្រុងកំពុងស្ថិតនៅក្នុង [ដំណាក់កាល 1B](#) នៃផែនការចេញវ៉ាក់សាំងដែលរួម មានមនុស្សអាយុ 65 ឆ្នាំ ឡើងទៅ, បុគ្គលិកផ្នែកចែកចំណីអាហារ និងបុគ្គលិកអប់រំ។ យើងបាន ស្មានក្រុមទាំងនេះ នឹងរាប់បញ្ចូលមនុស្សជាង 90,000 នាក់។ សាលាក្រុងមិនរំពឹងថានឹងបញ្ចប់ ដំណាក់កាលនេះអស់រយៈពេលជាច្រើនសប្តាហ៍នោះទេ។ នៅពេលនេះ មិនមានក្រុមណាមួយ បន្ថែមទៀតនឹងត្រូវបញ្ចូលទៅក្នុងបញ្ជីសិទ្ធិទទួលបានឡើយ។

ពលរដ្ឋទីក្រុងឡងប៊ិចទាំងអស់ ត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យចូលទៅកាន់ [VaxLB](#), ដែលជាវិបសាយ លើការចាក់វ៉ាក់សាំងតាមអ៊ិនធឺណែតថ្មីរបស់ទីក្រុង ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែមអំពីដំណើរការផ្តល់ជូន ហើយចុះឈ្មោះដើម្បីទទួលបានការជូនដំណឹងនៅពេលវាដល់វេនរបស់ពួកគេដើម្បីទទួលបានវ៉ាក់ សាំង COVID-19។ សាលាក្រុងបានបន្ថែមមុខងារថ្មីដើម្បីចាប់យកព័ត៌មានអំពីអ្នកដែលមាន សិទ្ធិទទួលបាន (ដូចជាបុគ្គលិកថែទាំសុខភាព និងមនុស្សចាស់) ប៉ុន្តែពួកគេមិនអាចចុះឈ្មោះ ដើម្បីធ្វើការណាត់ជួបបាន ដូច្នេះពួកគេអាចត្រូវបានជូនដំណឹងដើម្បីកំណត់ពេលណាត់ជួបនៅ ពេលដែលវ៉ាក់សាំងមាន។ បច្ចុប្បន្នមិនមានការណាត់ជួបនៅលើ VaxLB នៅពេលនេះទេ។

នៅពេលការបែងចែកវ៉ាក់សាំងថ្មីត្រូវបានផ្តល់ជូន, មន្ទីរសុខាភិបាល នឹងចាប់ផ្តើមចាត់ចែងផ្តល់ជូនក្រុមដែលមានសិទ្ធិទទួលបានសិទ្ធិជាអាទិភាព ក្នុងការទទួលយកវ៉ាក់សាំងលើកទី 2 សម្រាប់ អ្នកដែលបានទទួលវ៉ាក់សាំងរបស់ពួកគេនៅខែមករា និងបន្តចាក់វ៉ាក់សាំងសម្រាប់បុគ្គលិកសុខាភិបាល និងមនុស្សវ័យចំណាស់ បន្ទាប់មកដល់បុគ្គលិករដ្ឋាភិបាលគ្រាអាសន្ន, បុគ្គលិកផ្នែក ចែកអាហារ និងអ្នកអប់រំ។ សាលាក្រុងប្តេជ្ញាធានាថាមនុស្សគ្រប់រូបដែលរស់នៅធ្វើការ ឬរៀន នៅឡងប៊ិច នឹងចង់បានវ៉ាក់សាំងអាចទទួលបានវ៉ាក់សាំង។

ប្រធាននាយកដ្ឋានសុខាភិបាល លោក Kelly Colopy មានប្រសាសន៍ថា «យើងលើកទឹកចិត្តឱ្យ អ្នករាល់គ្នាចុះឈ្មោះសម្រាប់ការជូនដំណឹងរបស់ VaxLB សម្រាប់ព័ត៌មានថ្មីៗបំផុតអំពីការណាត់ ជួបសម្រាប់ការចាក់វ៉ាក់សាំង ។» «ប្រព័ន្ធ VaxLB អាចផ្តល់ភាពងាយស្រួលដល់អ្នកដោយផ្ទាល់។ »

វ៉ាក់សាំង COVID-19 គឺជាថ្នាំពិរដូស ហើយមន្ត្រីមន្ទីរសុខាភិបាលក៏ត្រូវមានគម្រោងផ្តល់ថ្នាំវ៉ាក់ សាំងលើកទី 2 ដល់អ្នកដែលបានទទួលកម្រិតដំបូង។ នៅពេលមានវ៉ាក់សាំង, នាយកដ្ឋានសុខា ភិបាលនឹងទាក់ទងបុគ្គលដើម្បីជូនដំណឹងដល់ពួកគេ ដើម្បីរៀបចំការណាត់ជួបដើម្បីទទួលយក កម្រិតថ្នាំលើកទី 2 ។ ប្រជាជនត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យចាក់វ៉ាក់សាំងលើកទីពីររបស់ពួកគេភ្លា

មៗ នៅពេលពួកគេត្រូវបានជូនដំណឹងអំពីពេលវេលានៃការដាក់វ៉ាក់សាំង។ ខណៈពេលដែលវាត្រូវបានណែនាំ អោយទទួលបានដូសទី 2 ក្នុងរយៈពេលមួយខែ វាមិនមានចន្លោះពេលអតិបរមានៃការដាក់វ៉ាក់សាំងទី 1 និង ទី 2 សម្រាប់វ៉ាក់សាំងណាមួយទេ ហើយប្រសិទ្ធភាពនឹងមិនត្រូវបានប៉ះពាល់ទេប្រសិនបើកម្រិត ថ្នាំលើកទី 2 ត្រូវបានអនុវត្តបន្ទាប់ពីការចាប់ផ្តើមពី 21 ដល់ 28 ថ្ងៃ - នៃរយៈពេលរង់ចាំ ។

សាលាក្រុងបានរំលឹកដល់ប្រជាជនឱ្យបន្តអនុវត្តវិធានការសុខភាព និងសុវត្ថិភាព រួមមាន ការពាក់ម៉ាកការពារមុខ និងរក្សាចម្ងាយផ្លូវឱ្យបានត្រឹមត្រូវពីអ្នកដទៃ បើទោះបីជាពួកគេ បានទទួលការចាក់វ៉ាក់សាំងការពារ COVID-19 ក៏ដោយ

អ្នកដែលមានសំណួរឬបន្ថែមទៀត អាចទូរសព្ទទៅលេខ 562.570.INFO (4636) ជម្រើស (option) 6 ឬ ផ្ញើអ៊ីមែលទៅ COVID19Vaccine@longbeach.gov។

សម្រាប់ព័ត៌មានចុងក្រោយបំផុត អំពី COVID-19 ដែលមានសេចក្តីលំអិត អំពីសកម្មភាពទាំង អស់ របស់សាលាក្រុងឡងប៊ិច ក្នុងការរក្សាសុវត្ថិភាព របស់ប្រជាពលរដ្ឋរបស់យើង សូមចូលទៅ long-beach.gov/COVID19 ហើយតាម @LongBeachCity នៅលើ Facebook, Twitter និង Instagram ។

###